



Integrity Translated into
Clarity at **Every Step**



المشروع الإستشارات القانونية
AL MASHREA LEGAL CONSULTANTS

AL MASHREA LEGAL CONSULTANTS

Trusted Legal Partner



About Us:

In a rapidly evolving legal environment, Al Mashrea Legal Consultants was established to be more than a traditional practice.

We are a comprehensive advisory firm offering professional value founded on integrity, accuracy, and readiness. We provide well-studied, tailored advice for each case—not relying on pre-set templates, but empowering our clients to make sound legal decisions before disputes materialize.

من نحن..

في بيئة قانونية تتسم بالتغير السريع، تأسس مكتب المشروع للإستشارات القانونية ليكون أكثر من مجرد جهة تعمل ضمن الممارسات التقليدية

نحن مؤسسة استشارية متكاملة تقدم قيمة مهنية قائمة على النزاهة، الدقة، والجاهزية لتقديم استشارات مدروسة، مخصصة لكل حالة لا تعتمد على قوالب جاهزة، بل تهدف إلى تمكين عملائنا من اتخاذ قرارات قانونية سليمة قبل أن تتحول النزاعات إلى واقع ملموس

Vision:

To become a trusted legal advisory reference in the UAE and the Middle East, through integrated, preventive, and strategic legal solutions that translate the law into actionable decisions
Our goal is to create a positive and sustainable impact on individuals, institutions, and society.

رؤيتنا

أن نصبح مرجعية قانونية استشارية موثوقة في دولة الإمارات ومنطقة الشرق الأوسط، من خلال تقديم حلول قانونية متكاملة، وقائية واستراتيجية، تترجم القانون إلى قرارات عملية قابلة للتنفيذ على أرض الواقع، لتحقيق أثرًا إيجابيًا ومستدامًا على الأفراد والمؤسسات والمجتمع

Mission:

We aim to rebuild the relationship between legal advisors and clients into a continuous professional partnership built on honesty, precise analysis, trust, and reduced hesitation.

رسالتنا

نعمل على إعادة بناء العلاقة بين المستشار القانوني والعميل، لتصبح شراكة مهنية متواصلة تقوم على الصدق والتحليل الدقيق، وتعزز الثقة وتقلل التردد



Our Services

AI MASHREA LEGAL CONSULTANTS

Judicial Services

الخدمات القضائية

1 General Legal Consultation

Comprehensive analysis of all legal matters before disputes escalate

1 الاستشارات القانونية

تحليل شامل لكافة المسائل القانونية قبل تصاعد النزاعات

2 Legal Notices and Notifications

Precise drafting of notices and warnings under proper legal frameworks.

2 الإنذارات والإخطارات القانونية

صياغة دقيقة للإنذارات والتنبيهات ضمن الأطر القانونية السليمة

3 Debt Collection

Balanced debt recovery solutions protecting business relationships.

3 تحصيل الديون

حلول متوازنة لتحصيل الديون بما يحافظ على العلاقات التجارية



4 Litigation Strategies & Drafting of Memoranda

Drafting pleadings and memoranda based on advanced legal analysis influencing the course of the case.

٤ استراتيجيات التقاضي وصياغة المذكرات

صياغة لوائح ومذكرات قانونية بتحليل متقدم تؤثر في مجرى الدعوى

5 Judicial Enforcement

Organized and precise legal enforcement procedures ensuring effective fulfillment of rights.

٥ التنفيذات القضائية

إجراءات تنفيذ قانونية منظمة ودقيقة لضمان استيفاء الحقوق بفعالية

6 Alternative Solutions for Dispute Resolution

Mediation, negotiation, and settlements to minimize the impact of disputes on business operations.

٦ الحلول البديلة لتسوية النزاعات

الوساطة والتفاوض والتسويات القانونية للحد من آثار النزاعات على مواصلة الأعمال

7 Cross Border Judicial Cooperation

International legal cooperation with partners across multiple jurisdictions.

٧ التعاون القضائي العابر للحدود

تعاون قانوني دولي بالتعاون مع شركائنا عبر اختصاصات قضائية متعددة

8 Travel Ban and Deportation Orders

Balanced legal management of travel bans, deportation orders, and related procedures.

٨ أوامر منع السفر والإبعاد

إدارة قانونية متوازنة لأوامر منع السفر والإبعاد والإجراءات التنظيمية ذات الصلة



9 Bankruptcy & Insolvency

Support in restructuring, settlement, and crisis management.

٩ الإفلاس والإعسار

دعم في إعادة الهيكلة، التسويات، وإدارة الأزمات

10 Construction

Contractual advisory from agreements to delivery ensuring security and clarity.

١٠ الإنشاءات

استشارات تعاقدية تغطي مراحل المشروع من التفاوض حتى التسليم

11 Banking & Finance Transactions

Advisory on banking facilities, finance and regulatory compliance.

١١ المعاملات المصرفية والمالية

استشارات في التسهيلات البنكية، والتمويل، والامتثال الرقابي

12 Employment & Labor Law

Specialized advice on contracts, HR policies, and terminations.

١٢ قانون العمل والعمال

استشارات متخصصة في عقود العمل، سياسات الموارد البشرية، وإنهاء الخدمة

13 Criminal Law

Risk analysis of economic violations with proactive protection measures.

القانون الجنائي ١٣

تحليل مخاطر المخالفات الاقتصادية ووضع تدابير وقائية فعالة

14 Technology & Digital Media Law

Consultancy on data, AI, e-commerce, and digital protection.

قانون التكنولوجيا والإعلام الرقمي ١٤

استشارات في مجالات البيانات، الذكاء الاصطناعي، التجارة الإلكترونية والحماية الرقمية



Business Support Service

الخدمات المساعدة للأعمال

1 Company Formation

Guidance on optimal legal structures and safe business launch.

١ تأسيس الشركات

تقديم المشورة حول الهيكل القانوني الأمثل وإطلاق الأعمال بأمان

2 Investment & Shareholders' Rights

Drafting agreements and structuring investments for protection and stability.

٢ الاستثمار وحقوق الشركاء

صياغة الاتفاقيات وتنظيم الاستثمارات لحماية الحقوق وتحقيق الاستقرار

3 Regulatory Compliance

Design of policies ensuring institutional compliance with laws and regulations.

٣ الامتثال التنظيمي

تصميم سياسات داخلية تضمن التزام المؤسسات بالقوانين واللوائح



4 Contracts Drafting and Review

Preparation and review of bilingual contracts ensuring clarity and protection.

٤ صياغة ومراجعة العقود

إعداد ومراجعة العقود الثنائية اللغة بما يضمن الوضوح والحماية القانونية

5 Trademarks

Registration and protection of trademarks locally and internationally.

٥ العلامات التجارية

تسجيل العلامات التجارية محلياً ودولياً وحمايتها قانونياً

6 Intellectual Property

Protection of works, software, and designs with internal safeguarding policies.

٦ الملكية الفكرية

حماية المصنفات والبرمجيات والتصاميم من خلال سياسات داخلية فعالة

7 Buying and Selling of Real Estate

Comprehensive management of real estate transactions including acquisition, mortgage, and transfer of ownership.

٧ شراء وبيع العقارات

إدارة قانونية آمنة لمعاملات شراء وبيع العقارات بما يشمل الاستحواذ والرهن ونقل الملكية



8 Immigration & Residency Law

Strategic legal management of immigration, residency work, investment, and family matters locally and internationall

٨ قانون الهجرة والإقامة

إدارة قانونية استراتيجية ملفات الهجرة والإقامة والعمل والاستثمار
والعائلة محلياً ودولياً

9 Wills & Inheritance

Asset protection and succession planning to minimize disputes

٩ الوصايا والميراث

حماية الممتلكات وتنظيم التوريث للحد من النزاعات

10 Business Alignment & Local/International Expansion

Strategic advisory with international partners for business structuring and alignment locally and internationally.

١٠ مواءمة الأعمال والتوسع محلياً ودولياً

استشارات استراتيجية بالتعاون مع شركائنا الدوليين لهيكله الأعمال
ومواءمتها محلياً ودولياً

11 Obtaining Certified Document

Integrated management for obtaining certified documents locally and internationally.

١١ حصول على الوثائق المعتمدة

إدارة متكاملة للحصول على الوثائق المعتمدة محلياً ودولياً

Why Choose Us?

- Practical and executable legal solutions translating laws into clear steps.
- Simple and direct legal language for clarity.
- Continuous trusted relationships extending beyond contracts.
- Human-centered partnerships built on respect and collaboration

لماذا تختارنا..؟

- حلول قانونية عملية قابلة للتنفيذ تُترجم النصوص القانونية إلى خطوات واضحة
- لغة قانونية مبسطة ومباشرة لسهولة الفهم
- علاقات مستمرة وموثوقة تمتد لما بعد العقد
- شراكات مهنية تركز على الإنسان، قائمة على الاحترام والتعاون

Our Work Process:

1. **Understanding the Challenges** – Clear and simplified explanations.
2. **Listening & Evaluation** – Transparent consultation covering time and costs.
3. **Planning & Execution** – Tailored legal plans with regular updates.
4. **Ongoing Support** – Continuous assistance during and after proceedings.
5. **Feedback & Improvement** – Commitment to enhancement through client input

آلية عملنا

- فهم التحديات – شرح مبسط وواضح لكل حالة
- الاستماع والتقييم – استشارة شفافة تشمل الزمن والتكلفة
- التخطيط والتنفيذ – خطة قانونية مخصصة مع تحديثات دورية
- الدعم المستمر – متابعة متواصلة أثناء وبعد الإجراءات
- التغذية الراجعة والتطوير – التزام دائم بالتحسين بناءً على ملاحظات العملاء

Conclusion:

At Al Mashrea Legal Consultants, we go beyond delivering legal texts we redefine the relationship between clients and the legal system.

We provide clarity, trust, and understanding that empower you to make the right decision at the right time.

Partner with us to establish legal frameworks that safeguard your interests, enable strategic growth, and open new horizons for long-term leadership.

الختام:

- في المشروع للإستشارات القانونية، لا نكتفي بتقديم النصوص القانونية، بل نعيد تعريف العلاقة بين العميل والنظام القانوني.
- نقدّم لك الوضوح والثقة والفهم، لتتمكن من اتخاذ القرار الصحيح في الوقت المناسب
- كن شريكنا في بناء أطر قانونية تحمي مصالحك، وتمكّن نموك الاستراتيجي، وتفتح لك آفاقاً جديدة نحو ريادة طويلة الأمد



المشروع الإستشارات القانونية
AL MASHREA LEGAL CONSULTANTS

Contact Us

✉ info@almashrealawfirm.com

☎ +971 50 949 9649

🌐 www.almashrealawfirm.com

☎ +971 6 575 1443